

Title (en)

Assembly of a sliding door and the frame thereof defining an opening made in a building

Title (de)

Einheit aus einer Schiebetür und ihrem Rahmen, der die in einem Gebäude ausgeführte Öffnung begrenzt

Title (fr)

Ensemble d'une porte coulissante et de son encadrement délimitant une ouverture pratiquée dans une construction

Publication

**EP 2687671 A1 20140122 (FR)**

Application

**EP 13176573 A 20130715**

Priority

FR 1256993 A 20120719

Abstract (en)

The assembly has frames (6a, 6b) carrying a pivot joint (7) whose free end ensures sealing of a construction. The pivot joint comprises pivoting units (8b, 10a) moving between rest position, in which the joint is located at distance from current position of a sliding door in covering position of an opening, and sealing position, in which the joint is applied against the door in the covering position of the opening. An actuating unit (14) of the joint is activated during closing of the sliding door.

Abstract (fr)

La présente invention se rapporte à un ensemble d'une porte coulissante et de son encadrement délimitant une ouverture pratiquée dans une construction, ledit ensemble Le joint (7) présente des moyens de pivotement (8b, 10a) entre une position de repos dans laquelle ledit joint (7) se trouve à distance de la position qu'occupe ladite porte (1) en position de recouvrement de l'ouverture (6) et une position d'étanchéité où ledit joint (7) s'applique contre ladite porte (1) en position de recouvrement de l'ouverture (6), ladite porte (1) comprenant des moyens d'actionnement (14) du pivotement du joint (7) actifs lors de la fermeture de ladite porte (1). Applications dans le domaine des portes coulissantes.

IPC 8 full level

**E05D 15/12** (2006.01); **E06B 7/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E06B 7/20** (2013.01); **E05D 15/12** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 1870549 A2 20071226 - GUTTOMAT SEKTIONALTORE GMBH [AT]
- [A] EP 2136025 A2 20091223 - HOERMANN KG [DE]

Cited by

GB2612996A; GB2612996B

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2687671 A1 20140122; EP 2687671 B1 20160113; FR 2993596 A1 20140124; FR 2993596 B1 20140718**

DOCDB simple family (application)

**EP 13176573 A 20130715; FR 1256993 A 20120719**